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       REPUBLIKA HRVATSKA 
BJELOVARSKO – BILOGORSKA ŽUPANIJA 

    OPĆINA SIRAČ 

         OPĆINSKO VIJEĆE 

______________________________ 
KLASA: 024-04/22-01/1 

URBROJ: 2103-17-01-22-2 

Sirač, 11.03.2022. 

 

 

ZAPISNIK 10. 

SJEDNICE OPĆINSKOG VIJEĆA OPĆINE SIRAČ – 8. SAZIVA 

održane dana 11.03.2022. godine u  Hrvatskom domu s početkom u 19,00 sati 

 

 

PRISUTNI: Branimir Miler, Tomislav Petrušić, Liduška Marin, Željko Stjepanović, Denis Orčik, 

Ivana Biondić, Kornelija Horina, Stanka Kreuzer 

 

ODSUTNI: Anita Novak 

 

POZVANI: Igor Supan – načelnik, Marijana Weiser, Ivana Balder, Željka Horina, Lidija Lukaš 

Dundović  

 

VODITELJ ZAPISNIKA: Lidija Lukaš Dundović 

 

Predsjednik vijeća Branimir Miler pozdravlja prisutne i predlaže sljedeći dnevni red: 

 

D N E V N I   R E D 

1. Verifikacija skraćenog zapisnika sa 9. sjednice 

2. Prihvaćanje I. Izmjena i dopuna Proračuna Općine Sirač za 2022. godinu sa Obrazloženjem i  

Programima (I. Izmjene Programa građenja komunalne infrastrukture za 2022. godinu) 

3. Donošenje Odluke o raspodjeli rezultata poslovanja za 2021. godinu  

4. Donošenje Odluke o zakupu i kupoprodaji poslovnih prostora u vlasništvu Općine Sirač  

5. Donošenje Odluke o cijeni, načinu i mjerilima za naplatu usluga Dječjeg vrtića Sirač  

6. Donošenje Odluke o osnivanju Poduzetničke zone Lanara  

7. Donošenje Odluke o osnivanju Industrijske zone Čelina  

8. Donošenje Odluke o imenovanju službenika za informiranje  

9. Donošenje Odluke o raspoređivanju sredstava Proračuna Općine Sirač za redovito godišnje 

financiranje političkih stranaka i nezavisnih vijećnika Općinskog vijeća  

10. Donošenje Odluke o proglašenju površine izvan lovišta na području Općine Sirač  

11. Donošenje Odluke o imenovanju Povjerenstva za zakup i prodaju poljoprivrednog zemljišta u 

vlasništvu države na području Općine Sirač  

12. Donošenje Odluke o imenovanju Povjerenstva za uvođenje u posjed poljoprivrednog zemljišta 

u vlasništvu države na području Općine Sirač 

13. Donošenje Odluke o nabavi automatskih vanjskih defibrilatora za područje Općine Sirač  

14. Zamolba za oslobađanje vraćanja stipendije – Ivan Brdar  

15. Pitanja i prijedlozi 
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Ad 1.  Verifikacija skraćenog zapisnika sa 9. sjednice  

 

ZAKLJUČAK: JEDNOGLASNO sa 8 glasova ZA prihvaća se Skraćeni zapisnik sa 9. 

sjednice. 

 

Ad.2. Prihvaćanje I. Izmjena i dopuna Proračuna Općine Sirač za 2022. godinu sa 

Obrazloženjem i  Programima (I. Izmjene Programa građenja komunalne infrastrukture za 

2022. godinu) 

 

Ivana Balder – Prve izmjene i dopune Proračuna potrebne su zbog realizacije novih projekata i 

novih investicijskih radova te pokrića manjka prihoda ostvarenog u 2021.g. Prihode smo povećali 

za 1.779.328,90 kuna te novi plan iznosi 13.832.290,58 kuna. Prihodi od poreza su povećani u 

iznosu od 1.379.328,90 kuna a odnose se na Porez i prirez na dohodak. Prihodi od inozemstva 

povećani su u iznosu od 400.000,00 kuna zbog Programa Zaželi. (Napominje da je to sufinanciranje 

od strane države, uplate koje ćemo ostvariti u 2022.g a odnose se na nastale troškove u 2021.g).  

Kod rashoda imamo promjene kod programa Javne uprave. Javna uprava se smanjuje za 75.577,35 

kuna a odnosi se na smanjenje Aktivnosti Povrat državnog zajma po godišnjoj prijavi koji je 

sukladno naputku ministarstva financija na takav način knjižen. U trenutku planiranja proračuna za 

2022.g nismo znali koliko će točno iznositi povrat. Moja procjena je bila da će to biti 250.000,00 

kn. Sredinom siječnja dobili smo podatak da će taj povrat iznositi 174.000,00 kn te iz tog razloga 

ovu aktivnost smanjujemo za 75.577,35 kn. Povećava se i Program upravljanja imovinom u iznosu 

od 577.925,00 kuna a odnosi se na dva projekta. Prvo je Adaptacija i investicijsko uređenje doma 

kulture Kip koji se povećava se za 103.425,00 kuna i imamo novu aktivnost Adaptacija mrtvačnice 

u Siraču u koju se ulazi u iznosu 474.500,00 kuna. Posljednji program koji smo povećavali je 

Program Organiziranje i provođenje zaštite i spašavanja. Povećan je za 50.000,00 kuna zbog potrebe 

za većim iznosom kapitalne donacije prema Vatrogasnoj zajednici Općine Sirač za uređenje 

vatrogasnog doma. Imamo promjenu kod Programa građenja a isti se odnosi upravo na ova dva 

projekta koja sam već i spomenula. To je Rekonstrukcija doma kulture Kip gdje se povećavaju 

troškovi građenja koje financiramo iz naših prihoda i primitaka, a planiramo da ćemo 150.000,00 kn 

dobiti pomoći od države. Rekonstrukcija mrtvačnice Sirač također ulazi u taj program. Planiramo 

da ćemo dobiti pomoć od države u iznosu od 280.000,00 kn, a ostale troškove bi financirali iz 

vlastitih prihoda i primitaka. 

 

Branimir Miler –   Zanima me povećanje prihoda poreza na dohodak za 1.300.000,00 kn. 

Kako je do toga došlo?  

 

Načelnik – Povećao se prihod od poreza na dohodak. 2019./2020.g. razlika je bila 15%, a 

2020./2021.g. nekih 20%. Pretpostavljam i nadam se da će to rasti. Taj iznos pokazuje da je došlo 

do povećanja plaća  ili većeg zapošljavanja na području naše općine. Dom Kip je prijavljen na 

natječaj. Mrtvačnica u Siraču je već dotrajala. Krov i žbuka su počeli otpadati. Da to ostavimo još 

neko vrijeme imali bi i veće troškove. Također smo prijavili na natječaj. 

 

 

ZAKLJUČAK:JEDNOGLASNO sa 8 glasova ZA Prihvaćaju se I. Izmjene i dopune 

Proračuna Općine Sirač za 2022. godinu sa Obrazloženjem i  Programima (I. Izmjene 

Programa građenja komunalne infrastrukture za 2022. godinu) 

 

Ad.3. Donošenje Odluke o raspodjeli rezultata poslovanja za 2021. godinu  

 

Ivana Balder –  Završetkom 2021. godine predali smo financijske izvještaje te na kraju obračunskog 

razdoblja donosimo rezultat poslovanja za 2021. g. Ostvarili smo višak prihoda poslovanja u iznosu 
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od 2.962.878,22 kn. Manjak prihoda od nefinancijske imovine u iznosu 4.203.488,87 kn, te višak 

primitaka od financijske imovine u iznosu 174.422,72 kn  

Od ostvarenog viška prihoda poslovanja u iznosu 2.962.878,22 kn pokriva se manjak prihoda 

poslovanja od nefinancijske imovine u iznosu od 4.203.488,87 kn i višak primitaka od financijske 

imovine u iznosu 174.422,72 kn te se iskazuje manjak prihoda i primitaka od poslovanja  u iznosu od 

1.066.187,93 kn. 

Utvrđen manjak prihoda i primitaka poslovanja iz 2021.g u iznosu od 1.066.187,93 kn pokrit će se u 

2022. g kada ostvarimo prihode od pomoći države za Sufinanciranje projekta za Dom Šibovac i 

Financiranje Programa Zaželi.  

 

Denis Orčik – Ima li naznake kada bi mogli dobiti sredstva za dom Šibovac? 

 

Načelnik – Na Programu Zaželi nam je ostalo još 300.000,00 kn koje trebamo dobiti. Na domu 

Šibovac cca 2.000.000,00 kn. To su sredstva koja još čekamo i nemamo naznake kada bi ih mogli 

dobiti. Za našu općinu to su velika i važna sredstva. 

 

 

ZAKLJUČAK: JEDNOGLASNO sa 8 glasova ZA donosi se Odluka o raspodjeli rezultata 

poslovanja za 2021. godinu 

 

Ad. 4. Donošenje Odluke o zakupu i kupoprodaji poslovnih prostora u vlasništvu Općine 

Sirač  

   

Marijana Weiser – Slijedom Zakona o zakupu i kupoprodaji poslovnog prostora ovom Odlukom 

određujemo uvjete i postupak javnog natječaja, kriterije za određivanje visine početnih iznosa 

zakupnine, te sklapanje ugovora za davanje u zakup poslovnih prostora u vlasništvu Općine Sirač 

kao i za  prodaju poslovnih  prostora. Poslovni prostor u smislu ove Odluke je poslovna prostorija, 

garaža i garažno mjesto, čije je značenje određeno Zakonom o zakupu i kupoprodaji poslovnoga 

prostora. Sam zakup takvog poslovnog prostora daje se putem javnog natječaja i prikupljanjem 

pisanih ponuda, na osnovu čega se zasniva ugovor o zakupu. Zakup bi se zasnivao na vrijeme od 5 

godina od dana sklapanja ugovora. Iznimno od članka 2. ove Odluke, ugovor o zakupu poslovnog 

prostora sklapa se bez javnog natječaja u slučaju  kada ga sklapaju međusobno Općina Sirač i 

Republika Hrvatska odnosno Županija, te pravne osobe u vlasništvu ili pretežitom vlasništvu 

Republike Hrvatske, odnosno pravne osobe u vlasništvu ili pretežitom vlasništvu Općine Sirač ili 

Županije, te ako sadašnji zakupnik u potpunosti ispunjava obveze iz ugovora o zakupu, prihvati 

ponudu Općine Sirač za sklapanje novog ugovora o zakupu na rok od 5 godina pod istim uvjetima 

kao u postojećem ugovoru o zakupu. 

Odluku o raspisivanju javnog natječaja za zakup poslovnih prostora i odluku o najpovoljnijoj 

ponudi za davanje u zakup poslovnog prostora, te sve ostale odluke vezane uz provođenje javnog 

natječaja donosi Općinski načelnik. Općinski načelnik raspisuje javni natječaj za davanje u zakup 

poslovnih prostora. Javni natječaj  provodi Povjerenstvo za raspolaganje nekretninama u vlasništvu 

Općine Sirač, koje je sastavljeno od 3 člana te koje imenuje Općinski načelnik. 

Člankom 8. ove Odluke  propisano je što treba sadržavati javni natječaj. U javnom natječaju mogu 

sudjelovati fizičke i pravne osobe koje ispunjavaju uvjete za         davanje u zakup poslovnog prostora. 

Člankom 13. propisano je što treba sadržavati pisana ponuda za sudjelovanje na javnom natječaju. 

Uvjet za odabir je najviša ponuđena cijena. Slijedom prikupljanja ponuda imamo javno otvaranje o 

čemu se vodi Zapisnik. Na osnovu pregleda i analize ponuda donosi se odluka o odabiru 

najpovoljnije ponude nakon čega slijedi sklapanje ugovora o zakupu. U članku 31. ove Odluke 

propisano je što treba sadržavati Ugovor o zakupu poslovnog prostora.  
Člankom 27. propisan je početni iznos zakupnine. Prijedlog je da za uredski prostor ona 

iznosi 10,00 kn/m2, za zdravstvene i socijalne djelatnosti 10,00 00 kn/m2 , garaže i garažni 
prostori 16,00 kn/m2, proizvodne djelatnosti 10,00 kn/m2  i ostale djelatnosti 20,00 kn/m2 . Općina 
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Sirač trenutno ima sklopljen ugovor sa Domom zdravlja za ambulantu, sa Hrvatskim telekomom za 

centralu i sa poštom sa prostor poštanskog ureda. To je sve u okviru 10,00 kn/m2 . Što se tiče 
prodaje poslovnog prostora, samim Zakonom o prodaji poslovnog prostora kao i ovom Odlukom 

regulira se prodaja poslovnog prostora trenutnom zakupniku. Znači, ako je u prostoru zakupnik isti 
ga može kupiti pod uvjetima koji su određeni ovom Odlukom, te pod tim uvjetima ima prednost za 
kupnju u odnosu na ostale. 

 

Branimir Miler – Ako sada donesemo ovu Odluku, možemo li kasnije povećati cijenu po m2 ? 

 

Marijana Weiser – Ovo su samo početne cijene. U ponudi se može ponuditi više. 

 

 

ZAKLJUČAK: JEDNOGLASNO sa 8 glasova ZA donosi se Odluka o zakupu i kupoprodaji 

poslovnih prostora u vlasništvu Općine Sirač  

   

Ad.5. Donošenje Odluke o cijeni, načinu i mjerilima za naplatu usluga Dječjeg vrtića Sirač  

 

Marijana Weiser – Školski odbor Osnovne škole Sirač pri kojoj je naš dječji vrtić donio je odluku o 

povećanju cijene dječjeg vrtića. Za prvo dijete cijena je bila 420,00 kn, a sada je 500,00 kn mjesečno. 

Za drugo dijete cijena je bila 320,00 kn, a sada je 400,00 kn. Za treće dijete je bilo besplatno i ostalo 

je besplatno. To su cijene za cjelodnevni boravak. Za poludnevni boravak za prvo dijete iz obitelji 

cijena je bila 270,00 kn, a sada je 350,00 kn. Za drugo dijete cijena je bila 240,00 kn, sada je 310,00 

kn mjesečno, te za treće dijete  je bilo i ostaje besplatno. Roditelj - korisnik usluge koji nema 

prebivalište na području Općine Sirač plaćao je 600,00 kn mjesečno. Sada je školski odbor odlučio da 

to bude 700,00 kn mjesečno za svako dijete. Na temelju toga ide i prijedlog ove naše odluke. Sve 

drugo je ostalo isto kao u odluci iz 2010. g. 

 

Branimir Miler – Školski odbor predlaže, ali mi donosimo odluku. Predlažem da roditelji čija djeca 

nisu sa područja Općine Sirač plate punu cijenu vrtića koja iznosi cca 1.300,00 kn. 

 

Načelnik – Slažem se. Predlažem da roditelji čija djeca nisu sa područja naše općine plaćaju punu 

ekonomsku cijenu vrtića od početka nove školske godine, znači od rujna 2022.g. 

 

Tomislav Petrušić – Koliko ima djece koja nisu sa područja naše općine? 

 

Načelnik – Dobio sam informaciju da ima jedno dijete. 

 

 

ZAKLJUČAK: JEDNOGLASNO sa 8 glasova ZA donosi se Odluka o cijeni, načinu i 

mjerilima za naplatu usluga Dječjeg vrtića Sirač ( uz prijedlog da od početka nove školske 

godine roditelji čija djeca nisu sa područja naše općine plaćaju punu ekonomsku cijenu 

vrtića)  

 

Ad.6. Donošenje Odluke o osnivanju Poduzetničke zone Lanara  

 

Marijana Weiser – Odlukom iz 2006. g. osnovali smo Poduzetničku zonu Lanara, ali u toj odluci nisu 

navedene čestice koje obuhvaća prostor poduzetničke zone. Na nivou države postoji registar 

poduzetničkih zona te smo dužni unijeti sve podatke u taj registar. Bez ovakve odluke ne možemo se 

upisati u isti. Ovom Odlukom osniva se Poduzetnička zona Lanara koja se nalazi unutar obuhvata 

Urbanističkog plana uređenja Poduzetničke zone "Lanara" planirano kao gospodarska namjena - 

proizvodna, pretežito zanatska. Ukupna površina zone je oko 12 ha i u cijelosti je neizgrađena.  

Osnivač, upravitelj i nositelj razvoja Poduzetničke zone iz članka 1. ove Odluke je Općina Sirač.  
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Stupanjem na snagu ove Odluke, stavila bi se van snage Odluka donesena 2006. g. 

 

Branimir Miler – Da li su popisom čestica obuhvaćene i one dvije čestice koje još trebamo kupiti? 

 

Marijana Weiser – Jesu. 

 

Denis Orčik – Pošto je to „tiha“ poduzetnička zona da li bi tamo mogli biti prijevoznici ili npr. 

pilana? 

 

Branimir Miler – Ne. To je za one finije industrije kao npr. hladnjače, sušare, zanate, obrte koji ne 

stvaraju buku ni prašinu. 

 

Denis Orčik – Znači, kamioni ili bilo kakvi strojevi u toj zoni ne dolaze u obzir?  

 

Branimir Miler – Upravo tako. 

 

 

ZAKLJUČAK: JEDNOGLASNO sa 8 glasova ZA donosi se Odluka o osnivanju Poduzetničke 

zone Lanara  

 

Ad.7. Donošenje Odluke o osnivanju Industrijske zone Čelina 

 

Marijana Weiser –  Sukladno Prostornom planu uređenja Općine Sirač ovo je prostor koji je 

predviđen kao gospodarska namjena – proizvodna, pretežito industrijska. U članku 2. popisane su 

sve čestice te zone. Ukupna površina zone je oko 36,2 ha. U prošloj odluci je bila 23 ha. Pod tom 

namjenom je prostor vapnare i prostor stare radione. S obzirom da je tako označeno u Prostornom 

planu prijedlog je da se i taj dio uključi u industrijsku zonu. Stupanjem na snagu ove Odluke 

prestaje važiti Odluka o izgradnji industrijske zone Čelina iz 2006.godine.  

 

Branimir Miler – Da li je tu uključena izmjena vodotoka Bijela? 

 

Načelnik– Ne. Nema izmjene vodotoka. Zadnje informacije koje su mi poznate iz Hrvatskih voda su 

da će se u ulici Ivana Gundulića napraviti oteretni kanal da ne dolazi do poplava u slučaju velikih 

kiša. 

 

 

ZAKLJUČAK: JEDNOGLASNO sa 8 glasova ZA donosi se Odluka o osnivanju Industrijske 

zone Čelina 

 

Ad.8. Donošenje Odluke o imenovanju službenika za informiranje  

 

Marijana Weiser – Prema Zakonu o pravu na pristup informacijama dužni smo imenovati službenika 

za informiranje. Isti obavlja poslove redovitog objavljivanja informacija, sukladno unutarnjem 

ustroju tijela javne vlasti, kao i rješavanja pojedinačnih zahtjeva za pristup informacijama i ponovne 

uporabe informacija, unapređuje način obrade, razvrstavanja, čuvanja i objavljivanja informacija koje 

su sadržane u službenim dokumentima koji se odnose na rad tijela javne vlasti, osigurava neophodnu 

pomoć podnositeljima zahtjeva u vezi s ostvarivanjem prava utvrđenih Zakonom o pravu na pristup 

informacijama. Iz Odluke o imenovanju službenika za informiranje vidite da je imenovana bila 

Vlasta Vončina, sada Bokulić koja je krajem 2021. godine otišla u mirovinu. Nastavno na to 

prijedlog je da novi službenik za informiranje bude Lidija Lukaš Dundović. U tom smjeru je i 

napravljena ova Odluka. 
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ZAKLJUČAK: JEDNOGLASNO sa 8 glasova ZA donosi se Odluka o imenovanju službenika 

za informiranje 

 

Ad.9. Donošenje Odluke o raspoređivanju sredstava Proračuna Općine Sirač za redovito 

godišnje financiranje političkih stranaka i nezavisnih vijećnika Općinskog vijeća  

 

Marijana Weiser – Ovu Odluku donosimo početkom svake godine. U Proračunu je predviđeno 

18.000,00 kn za financiranje političkih stranaka i nezavisnih vijećnika i njihov redovan rad u 2022. 

godini. Sukladno vijećničkim mjestima u Općinskom vijeću prijedlog je da DHSS dobije ukupno 

12.000,00 kn. Isti ima 3 vijećnika i 3 vijećnice, te nema podzastupljenog spola. Nezavisna lista 

Damir Bajs ima dvije vijećnice, te bi oni dobili 4.000,00 kn. HDZ ima jednog vijećnika i dobili bi 

2.000,00 kn. Iz ovog je vidljivo da je po vijećniku/vijećnici osigurano 2.000,00 kn, te je na godišnjoj 

razini to ukupno 18.000,00 kn. 

 

ZAKLJUČAK: JEDNOGLASNO sa 8 glasova ZA donosi se Odluka o raspoređivanju 

sredstava Proračuna Općine Sirač za redovito godišnje financiranje političkih stranaka i 

nezavisnih vijećnika Općinskog vijeća 

 

Ad.10 Donošenje Odluke o proglašenju površine izvan lovišta na području Općine Sirač  

 

Marijana Weiser – Sukladno Zakonu o lovstvu Općina Sirač dužna je donijeti Program zaštite 

divljači kojim se reguliraju uvjeti zaštite prirode, mjere zaštite divljači, mjere za sprječavanje šteta 

od divljači, briga o drugim životinjskim vrstama, prikaz potrebnih financijskih sredstava za 

provedbu programa zaštite, kroniku zaštite divljači, procijenjen broj stanja divljači koja stalno, 

sezonski ili povremeno obitava na površinama izvan lovišta ili preko istih prelazi. Javne površine su 

prostor izvan lovišta. Ugovorili smo izradu ovog programa, te da bi ga mogli provesti potrebna je 

ova odluka o proglašenju površine izvan lovišta. Odlukom su obuhvaćena sva naselja Općine Sirač. 

 

Branimir Miler – Smatram da bi lovci trebali čuvati ove površine i tjerati divljač sa naših njiva ili 

livada. 

 

Marijana Weiser – Zakon je odredio koje površine ne ulaze u lovište te nam nalaže donošenje ovog 

programa. 

 

ZAKLJUČAK: JEDNOGLASNO sa 8 glasova ZA donosi se Odluka o proglašenju površine 

izvan lovišta na području Općine Sirač 

 

Ad.11 Donošenje Odluke o imenovanju Povjerenstva za zakup i prodaju poljoprivrednog 

zemljišta u vlasništvu države na području Općine Sirač  

 

Marijana Weiser – Natječaj za zakup poljoprivrednog zemljišta je priveden kraju. Prošlo je 30 dana 

od objave natječaja. Zaprimili smo oko dvadesetak prijava. Da bi iste mogli otvoriti i krenuti u 

njihovo razmatranje, sukladno Zakonu o poljoprivrednom zemljištu potrebno je imenovati 

povjerenstvo za zakup i prodaju poljoprivrednog zemljišta. Po zakonu povjerenstvo se sastoji od 5 

člana i sadrži po jednog predstavnika pravne, geodetske i agronomske struke, te dva člana općinskog 

vijeća. Prijedlog je da  predstavnik pravne struke bude Sofija Drašner, predstavnik geodetske struke 

Mirko Knežević i agronomske struke Sandra Ivanović. Kao predstavnici Općinskog vijeća predlažu 

se Tomislav Petrušić i Denis Orčik.  

Povjerenstvo je dužno provesti javno otvaranje ponuda, izvršiti razmatranje i analizu pristiglih 

ponuda te predložiti Općinskom vijeću odluku o izboru najpovoljnije ponude. 
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Načelnik – Pošto se Denis Orčik kasnije izjasnio da zbog poslovnih obveza ne može biti u 

Povjerenstvu predlažem da umjesto njega kao predstavnik Općinskog vijeća u povjerenstvu bude 

Ivana Biondić. 

 

Branimir Miler  – Znači, umjesto Denisa Orčika u Povjerenstvo za zakup  i prodaju poljoprivrednog 

zemljišta imenuje se Ivana Biondić a drugo sve ostaje isto. 

 

Načelnik – Da. 

 

ZAKLJUČAK: JEDNOGLASNO sa 8 glasova ZA donosi se Odluka o imenovanju 

Povjerenstva za zakup i prodaju poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu države na području 

Općine Sirač 

 

Ad.12. Donošenje Odluke o imenovanju Povjerenstva za uvođenje u posjed poljoprivrednog 

zemljišta u vlasništvu države na području Općine Sirač   

 

Marijana Weiser – Nakon sklapanja ugovora o zakupu, Povjerenstvo za uvođenje u posjed, kojeg 

imenuje Općinsko vijeće, vrši uvođenje zakupnika u posjed. U ovom slučaju Povjerenstvo se sastoji 

od tri člana i to predstavnika pravne, geodetske i agronomske struke. Prijedlog je da to bude isto kao 

i u prošlom povjerenstvu Sofija Drašner, Mirko Knežević i  Sandra Ivanović. 

 

ZAKLJUČAK: JEDNOGLASNO sa 8 glasova ZA donosi se Odluka o imenovanju 

Povjerenstva za uvođenje u posjed poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu države na području 

Općine Sirač 

 

Ad.13. Donošenje Odluke o nabavi automatskih vanjskih defibrilatora za područje Općine 

Sirač  

 

Branimir Miler  – Ovu točku je predložio Tomislav Petrušić stoga bih ga zamolio da nam to svima 

malo pojasni. Smatram da je ideja dobra, samo bi trebali utvrditi točno detalje, te se  posavjetovati i 

sa dr. Žunić.  

 

Tomislav Petrušić – Sa doktoricom sam već i razgovarao o tome. Povod ovom prijedlogu je slučaj 

srčanog udara g. Kreuzera koji se dogodio nedavno. Hitnoj službi treba 10 min. da bi došla od 

Daruvara do Sirača a do Barice joj treba 15 min. Imamo dva hitna stanja u kojima možemo pomoći. 

To je moždani udar i srčani udar. U slučaju moždanog udara imamo sat vremena da dođemo do 

Sirača i pacijenta odvezemo u Bjelovar. Kada se desi srčani udar, imamo samo 10 min., što je jako 

malo. Nekada Hitna služba iz Daruvara niti nije u Daruvaru, nego u Bjelovaru, te u Sirač šalju hitnu 

iz Grubišnog polja ili iz Garešnice, što u slučaju srčanog udara jako ugrožava pacijenata, tj. ne bi 

dobio pomoć na vrijeme. Možda bi se mogla povući sredstva preko natječaja. Trebalo bi educirati 

ljude da znaju prepoznati srčani udar i postaviti AVD uređaje u svako naselje na području naše 

općine, tako da su svima dostupni za 5 min. vožnje do njega. Da bi pokrili područje naše općine 

trebali bi 6 defibrilatora. Mislim da nam je to potrebno i bitno za budućnost. 

 

Načelnik – 2015. godine je bio natječaj za defibrilatore. Sada sam ponovno pretraživao, te planiram 

slijedeći tjedan prijaviti taj natječaj.  

 

Denis Orčik – U slučaju ne prolaska na natječaju, smatram da bi svakako trebali imati bar jedan 

defibrilator na našem području, znači kupiti ga. 

 

Načelnik – Slažem se čim nam financijske mogućnosti to dozvole. 
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Branimir Miler – Primili smo na znanje. Zaključak je svakako da bi nam to trebalo. Prvo idemo 

putem natječaja, a ako na taj način ne uspijemo, za slijedeću godinu u proračunu bi trebali 

predvidjeti sredstva za kupovinu bar jednog defibrilatora. Sve ovisi o financijskim mogućnostima. 

 

Stanka Kreuzer – Prvo i osnovno trebamo čuvati ljude u  našem mjestu. Možda bi mogli organizirati 

nekakve koncerte te tim putem skupiti sredstva za defibrilatore. 

 

Tomislav Petrušić – Možemo organizirati nekakve radne akcije, ili krenuti prema firmama na našem 

području te na taj način prikupljati sredstva. 

 

Stanka Kreuzer – Trebamo već sada krenuti sa djelovanjem po tom pitanju, a ne čekati. Možda 

imenovati odbor koji bi djelovao po tom pitanju. 

 

Načelnik – Tomislave, molim te da sa doktoricom još popričaš po tom pitanju, te da nas ona usmjeri 

koji su defibrilatori kvalitetni. 

 

Marijana Weiser – Znači, zaključak ove točke bio bi da konstatiramo da su nam defibrilatori 

potrebni, da bi prvo u nabavu istih krenuli preko natječaja, te ako na taj način ne uspijemo da ćemo 

svakako jedan nabaviti za područje naše općine na način da tražimo donacije ili organiziramo  

humanitarni koncert, te da oformimo odbor.  

 

ZAKLJUČAK: JEDNOGLASNO sa 8 glasova ZA donosi se Odluka o nabavi automatskih 

vanjskih defibrilatora za područje Općine Sirač 

 

Ad.14. Zamolba za oslobađanje vraćanja stipendije – Ivan Brdar  

 

Marijana Weiser – Ivan Brdar je bio stipendist Općine Sirač. Završio je školovanje, stekao je stručni 

naziv Stručni prvostupnik ekonomije. S obzirom na praksu vijeća u zadnjih pola godine on je također 

podnio zamolbu za oslobađanje obveze vraćanja stipendije ukoliko se zaposli ili preseli van područja 

naše općine. 

Branimir Miler – Samo bi ovdje napomenuo da za slijedeću godinu u proračun stavimo samo 

stipendiranje zubara i doktora. To su zanimanja koja nam trebaju. 

 

 

ZAKLJUČAK: JEDNOGLASNO sa 8 glasova ZA prihvaća se zamolba za oslobađanje 

vraćanja stipendije – Ivan Brdar  

 

Ad.15. Pitanja i prijedlozi  

 

Načelnik – Ovom prilikom pozivam sve vijećnike na završnu konferenciju Programa Zaželi koja će 

se održati u srijedu u hrvatskom domu u 15:30h. Ukoliko Vam poslovne obveze dozvoljavaju molim 

da se odazovete. Jedna od lošijih novosti je cijena javne rasvjete. Pošto nam je istekao ugovor za 

javnu rasvjetu raspisali smo novu nabavu. Na godišnjoj razini do sada smo plaćali cca 77.000,00 kn 

za rasvjetu, a po novoj ponudi cijena bi bila 367.000,00 kn bez PDV-a. Drastično je poskupila struja. 

Mislim da bi što prije trebali krenuti sa uštedom tj. manjom potrošnjom električne energije. Možda bi 

mogli kao većina lokalnih jedinica da se javna rasvjeta pali od 5:00h, a navečer da radi maksimalno 

do 23:00h, vikendima isto kao preko tjedna. 

 

Branimir Miler  – Uz ove prijedloge uštede, predlažem i da se svaka druga žarulja izvadi van. To bi 

isto moglo smanjiti cijenu. 

 

Načelnik – Prijedlog je u redu, samo moramo biti svjesni da će koštati i skidanje tih žarulja. 
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Branimir Miler  – Hoće. Ali to jednom skinemo i nema više tih troškova. 

 

Liduška Marin – Smatram da ujutro dugo gore sijalice, već bude bijeli dan a javna rasvjeta gori. 

 

Načelnik – Rasvjeta se gasi na senzor, čim svjetlost dođe. Možda je nekakav kvar na senzoru, 

Svakako to treba provjeriti.  

 

Branimir Miler  – Ovu temu možemo zaključiti tako da načelnik još provjeri najbolju ponudu za 

električnu energiju a mi ćemo pratiti točno vrijeme paljenja i gašenja javne rasvjete. 

 

Načelnik – Napomenuo bih da zbog asfaltiranja staza na groblju moramo srušiti čemprese uz rub 

staze jer smetaju za asfaltiranje, stari su već i preveliki te korijen ulazi pod spomenike. Lijepa novina 

je to da je naša škola osvojila prvu nagradu za najljepši školski vrt u Republici Hrvatskoj. Danas je 

bilo snimanje, a emisija će biti emitirana 20.03.2022. u 14:30h na HRT 2.  

 

Stanka Kreuzer – To bi trebalo dati na našu stranicu. Svakako je dobra reklama za naše mjesto. 

 

Tomislav Petrušić –Pošto je ovo vrijeme rata u Ukrajini i dolaska izbjeglica, da li imamo interes za 

dolazak tih ljudi, npr. 2-3 obitelji te da oni ostanu u našem mjestu? 

 

Načelnik – Ovo razmišljanje nije loše. Samo, moramo biti oprezni u slučaju npr. kupovine nekoliko 

kuća za smještaj tih obitelji, a kroz 2. god. oni odu iz našeg mjesta. 

 

 

Budući da više nije bilo pitanja, sjednica je završila u 21,00 sat. 

 
 

             Predsjednik:                                                                              Voditelj zapisnika:               

                                                                         

_________________________                                                   _________________________                                                                                      

    (Branimir Miler, oec.)                                                              (Lidija Lukaš Dundović) 


